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Abstract (en)
The control procedure, for use on a multi-cylinder 4-stroke engine with each cylinder (1) having at least one inlet (2) and exhaust (3) duct, consists of
taking a quantity of the exhaust gas from one cylinder when the engine is under partial load and transferring it to the inlet duct of another via valves
(4, 7). During the transfer the gas can be thermally insulated and/or reheated by catalysis in a common transfer duct (5). At the same time as the gas
is heated, the catalyst (10) can be used to reduce the pollutants in it.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un moteur et un procédé de contrôle de la combustion par auto-allumage d'un moteur 4 temps comprenant plusieurs
cylindres (1) ayant chacun au moins un moyen d'admission (2) comprenant un conduit d'admission et au moins un moyen d'échappement (3)
comprenant un conduit d'échappement. Pendant le fonctionnement à charge partielle du moteur, on prélève une quantité de gaz d'échappement
depuis le conduit d'échappement d'un cylindre, et on transfère une quantité de gaz brûlés vers le conduit d'admission d'au moins un autre cylindre.
Dans une variante, un conduit de transfert est commun à tous les cylindres. <IMAGE>
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